



Circular No. 125 /2025

20 /12/1446 AH

16/06/2025

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

رؤية عمان
2040
Oman Vision

تعميم رقم : ١٢٥ / ٢٠٢٥ م

٢٠ / ذوالحجّة / ١٤٤٦ هـ

١٦ / يونيو / ٢٠٢٥ م

TO ALL:

- PRIVATE PHARMACIES & DRUG STORES.
- PHARMACEUTICAL CONSULTANCY SERVICES COMPANIES.
- LOCAL PHARMACEUTICAL INDUSTRIES.

إلى جميع:

- الصيدليات الخاصة ومستودعات الادوية.
- شركات خدمات الاستشارات الصيدلانية.
- مصانع الادوية المحلية.

Sub: Regulation of Visitor Reception Hours at the Drug Safety Center at the Ministry Building.

الموضوع: مواعيد استقبال المراجعين في مركز سلامة الدواء بمبنى الوزارة.

After Compliments,

As part of ongoing organizational measures aimed at enhancing service efficiency and streamlining workflow, we would like to inform you that the Drug Safety Center will no longer receive visitors in any of its departments on Thursdays, effective from the date of issuance of this circular until further notice.

Accordingly, visitor reception hours will be limited to Sunday through Wednesday, from 8:00 a.m. to 12:00 p.m. only.

We kindly request your attention to the above and ensure that all concerned parties are duly informed.

We sincerely appreciate your understanding and cooperation.

تحية طيبة وبعد ..

تماشياً مع الإجراءات التنظيمية الهادفة إلى تعزيز كفاءة الخدمات وتحسين سير العمل، نفيدكم بموجب هذا التعميم بأن مركز سلامة الدواء لن يستقبل المراجعين في جميع أقسامه يوم الخميس من كل أسبوع، وذلك اعتباراً من تاريخ صدور هذا التعميم وحتى إشعار آخر.

وبناءً عليه، تقتصر مواعيد استقبال المراجعين على أيام الأحد إلى الأربعاء، من الساعة ٨:٠٠ صباحاً وحتى الساعة ١٢:٠٠ مساءً فقط.

نأمل منكم التكرم بأخذ العلم، والتفقد بما ورد أعلاه، شاكرين لكم حسن تعاونكم وتفهمكم. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

المدير العام
PH. IBRAHIM NASSER AL RASHDI

DIRECTOR GENERAL



نسخة الي:

الافاضل/مدراء الدوائر ورؤساء الأقسام

عليه